
P R O T O K Ó Ł 
Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO ODBYTEGO W DNIU  12.09.2023 R.  

W SOŁECTWIE SUCHOBRZEŹNICA 
 

1. Termin, miejsce i zakres zebrania wiejskiego podano do wiadomości publicznej poprzez 
opublikowanie na stronie internetowej Gminy Osiek, profilu Gminy na FB, w systemie 
powiadomień BLISKO oraz wywieszenie ogłoszeń na tablicach ogłoszeń w Sołectwie. 

2. Zebranie wiejskie rozpoczęło się o godzinie 1600 i trwało do godziny 1705. 

3. W zebraniu uczestniczyło 11 osób (w załączeniu lista obecności). 

4. Zebranie prowadził Sołtys pan Leon Brzoska. 

5. Sołtys dokonał otwarcia zebrania i przedstawił porządek zebrania. 

1) Sprawozdanie z działalności Sołectwa. 

2) Omówienie bieżących spraw i potrzeb Sołectwa, realizowanych inwestycjach w Gminie i 
realizacji wniosków składanych przez mieszkańców Sołectwa. 

3) Dyskusja i wolne wnioski: 

Dyskusja dotyczyła: 

- realizowanych w Gminie inwestycji – mieszkańcy są rozżaleni, że buduje się dużo 
i wszędzie tylko nie w Suchobrzeźnicy, za długo czekają na utwardzenie dróg płytami i na 
tabliczki z numerami domów, równanie dróg przeprowadzane za rzadko, tłuczeń pomimo 
obietnic nie nawieziony, droga do Pieczysk nigdy nie naprawiana, mieszkańcy sami 
naprawiają, a jest im coraz ciężej zdobyć materiał na zasypywanie dziur, samochody ciężkie 
jeżdżą po drogach gminnych i je niszczą, 

- kontroli szamb i problemów z wywozem nieczystości – osieccy przedsiębiorcy są bardzo 
drodzy, a ze Śliwic nie chcą już przyjeżdżać, bo nie mogą oddawać nieczystości do 
oczyszczalni do Śliwic, 

- nieukończonej budowy kościoła w Kasparusie z uwagi na brak zbiornika ppoż., 

- działalności OSP Kasparus i braku kierowców, a była zbiórka na kurs i Wójt zadeklarował 
współfinansowanie kosztów kursu, 

- środków przeznaczonych na działalność Sołectwa i możliwości organizacji spotkania 
integracyjnego. 

 
Złożono wnioski: 

- o częstsze równanie dróg i o nawiezienie tłucznia w duże dziury (samo równanie nie 
wystarczy), w tym do Pieczysk,  

- o tabliczki z numerami domów, 

- o rozwiązanie problemu z wywozem szamba,  

- o ustawienie w Osieku pojemnika na baterie i żarówki, 

- o montaż oświetlenia w centrum wsi na moście,  

 - o nową tablicę z nazwą miejscowości w centrum wsi.  

 

6. Zakończenie zebrania. 

Protokołowała       Przewodniczący obrad 

      Joanna Gniewkowska                                             Leon Brzoska 


